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How to use

Before use:

1.) There is a built-in rechargeable battery i nside the Mp3 Speaker.  

Charge it before the first time use. Connect the smaller end of the USB  

cable (K) to the USB connector (H) at the backside of the Radio Speaker.  

Then connect the bigger end of the USB cable (I) to the USB port of your  

PC or laptop computer. Recommended charging time is three hours.
2.) It is possible to use the Mp3 Speaker white the USB connector (H) is  
either c onnected for charging t he battery o r disconnected after 
charging.

Use as a MP3 Player:

1.) This Mp3 Speaker supports TF cards (L) (also called as Micro SD 
card) from 32Mb up to 16Gb. 
2.) Transfer some of your songs to the TF Card (L) using your computer. 
The Mp3 Speaker reads Mp3 and WMA audio file.
3.) Insert your TF card (L) into the slot (F) located at the back of the Mp3  
speaker with the nicked corner on the left and the metal contact points 
facing upward.
4.) Turn on the Mp3 Speaker by switching the power on/off switch (G) 
to the ON position. The LED light will glow.
5.) Press the Play/Stop button (B) to play or stop the song from the TF  
card.
6.) You can either press the next (A) or the previous button (B) to change 
the track.
7.) Adjust the volume by turning the volume control switch (E).

Use as a Speaker:

1.) Turn on the Mp3 Speaker by switching the power on/off switch (G) 
to the ON position. The LED light will glow.
2.) Connect the smaller end of the USB cable (K) to the Mp3 Speaker

 and then the audio output jack 3.5mm (J) to your desired audio player
 (computer, mobile phone…)

3.) Turn on and play the music from the audio player.
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4.) Adjust the volume by turning the volume control switch (E).
5.) Alternatively, adjust the music volume level of the audio player.

Problem & Solution

- There is no sound:
Check that the Mp3 Speaker is powered on (G).
Check that all the cable connections are correct and tight.
Check that you put compatible audio file in the TF card or the TF card  
is not empty.
Check that the volume level (E) of the Mp3 Speaker is turned up.
Check that the volume level of the audio player is turned up.
The battery is empty. Recharge the Mp3 Speaker

- The sound is distorted.
The battery is running low. Recharge the Mp3Speaker. The volume level 
is too h igh. Reduce the volume level o f the Radio Speaker (E) or the 
audio player.

- There is hum or noise from the speaker.
Check that all the cable connections are correct and tight. 
Check that the audio player and/or the Mp3 Speaker are not positioned 
too close to the TV set.

Caution

1.) Recharge the product only from the USB port of your PC or laptop 
computer.
2.) Don’t expose this product to water or dampness.
3.) Avoid touching the speaker (D) with fingers or any hard object, as 
these will cause damage to the speaker.

Technical Data

Power Source: Built-in rechargeable lithium battery
Speaker Output: 1W
Impedance: 4 ohms
Frequency Response:  80 Hz – 18 KHz
Dimensions : 114 (H) x 35 (W) x 35 (D) mm



Comment l’utiliser

Avant la première utilisation:

1.) Une batterie rechargeable au lithium est intégrée au Mp3 Speaker. 
Il c onvient d e la r echargée p leinement a vant l a première u tilisation.  
Pour cela, connecter la plus petite extrémité du câble USB fourni (K) au 
Mp3 Speaker puis connecter la plus grosse extrémité (I) à votre ordina-
teur. Le temps de charge recommandé est de 3 heures.
2.) Il est possible d’utiliser le Mp3 Speaker lorsque le connecteur USB 
(H) est raccordé ou non à la source d’alimentation.  

Utilisation en mode haut-parleur Mp3 :

1.) Ce M p3 Speaker s upporte l es c artes de m émoire T F (l) (aussi
 appelée carte Micro SD) de 32Mb à 16Gb

2.) Transférer vos chansons favorites sur votre carte TF ( I) à l ’aide de 
votre ordinateur. Le Mp3 Speaker est capable de lire les formats audio 
Mp3 et WMA.
3.) Insérer votre carte TF (I) (entaille située sur la gauche) dans la fente 
(F) située à l’arrière du Mp3 Speaker.
4.) Démarrer le Mp3 Speaker en poussant le bouton on/off (G) sur la  
position ON. La led se mettra alors à s’illuminer.
5.) Presser le bouton Play/Stop (B) pour jouer ou stopper le morceau 
contenu sur la carte TF.
6.) Vous pouvez soit presser le bouton next (A) ou le bouton previous (B)

 pour changer le morceau jouer.
7.) Ajuster le volume en tournant la molette de contrôle située à l’avant

 du Mp3 Speaker (E).

Utilisation en mode haut-parleur :

1.) Démarrer le Mp3 Speaker en poussant le bouton on/off (G) sur la  
position ON. La led se mettra alors à s’illuminer.
2.) Connecter la plus petite extrémité du câble USB fourni (K) au Mp3 
Speaker puis connecter la p rise j ack 3.5mm (J) à la s ource audio 
désirée (ordinateur, téléphone portable…)
3.) Démarrer et jouer le morceau désiré sur votre source audio externe.
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4.) Ajuster le volume en tournant la molette de contrôle située à l’avant  
du Mp3 Speaker (E)
5.) Ajuster le volume sur votre source audio externe.

Problèmes et Solutions

- Il n’y a pas de son :
Vérifier que le bouton (G) du Mp3 Speaker est sur la position ON.
Vérifier que les fichiers contenus sur la carte TF (L) sont compatibles et  que la carte n’est pas vide.
Vérifier que la molette du volume (E) du Mp3 speaker est tournée au 
maximum.
Vérifier que le volume de la source audio externe est au maximum.
La batterie est vide. Recharger le Mp3 Speaker.

- Le son est déformé :
La

 
batterie est presque vide. Recharger le Mp3 Speaker. Le niveau du 

volume est trop élevé. Réduire le volume du Mp3 Speaker (E) ou de la 
source audio externe.

- Le haut-parleur bourdonne:
 Vérifier si tous les câbles sont bien correctement raccordés.

Vérifier que la source audio externe et/ou le Mp3 Speaker ne situe pas

 trop prêt de la télévision.

Attention 
1.) Recharger le produit uniquement via le port USB de votre ordinateur.
2.) Ne pas exposer le produit à l’eau ou à l’humidité.
3.) Éviter de toucher le haut-parleur (D) avec les doigts ou tout autre

 
objet car cela peut endommager le haut-parleur.

Informations Techniques

 
Source d’alimentation : Batterie rechargeable au lithium
Puissance du haut-parleur : 1W
Impédance : 4 ohms
Réponse en fréquence : 80 Hz – 18 KHz
Dimensions : 70 (H) x 35 (W) x 35 (D)mm


